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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson 

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Avdelningschef Lena Hedin meddelar att rekryteringen av hennes 

ersättare pågår. Vidare berättar hon att man nu kan gå och hälsa på 

kossorna vid Flaten. Hon informerar att det pågår byggarbete i 

förvaltningshuset på grund av övergången till en aktivitetsbaserad 

arbetsplats. Hon berättar också att i måndags var det en skjutning i 

området men att inga större insatser av förvaltningen behövdes.  

 

Sekreterare Emma King visar bilder angående förvaltningens och 

nämndens organisation samt rådets funktion.  

 

Lena visar bilder angående underlag för budget 2026 med inriktning 

2027 och 2028.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 12 juni 2025 

§ 7 Tjänsteutlåtande tertialrapport tertial 1 2025 för  

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

Lena visar bilder och presenterar Tertialrapport 1. 

 

En rådsmedlem frågar varför ekonomiskt bistånd är något högre än 

budgeterat. Lena svarar att det är en liten ökning och kan bero på 

exempelvis arbetslöshet.  

 

Lena berättar att stadsdelen står för drygt hälften av alla beviljade 

hemtjänstinsatser. Rådet diskuterar att det finns många olika företag 

som driver hemtjänst och funderar kring uppföljningen av dessa. 

Lena informerar om brukarundersökningar, individuppföljning och 

verksamhetsuppföljningar. Hon berättar även att det är 

äldreförvaltningen som sköter avtalsuppföljningarna.  
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En rådsmedlem lyfter rådets intresse av få vara med i samverkan 

med primärvården. Lena svarar att förvaltningen ska bjuda in 

samordnande sjuksköterskan till rådet i oktober.  

 

En rådsmedlem lyfter vikten av kontinuitet inom hemtjänsten och 

hur viktigt det är att antalet personal en hemtjänsttagare möter om 

dagen inte blir för högt. Lena svarar att det är en högt prioriterad 

fråga.  

 

§ 8 Revisorernas årsrapport 2024 för Skarpnäcks  

Stadsdelsnämnd yttrande över revisionskontorets årsrapport för  

Skarpnäcks stadsdelsnämnd (Dnr RVK 2025/54) 

En rådsmedlem frågar vad egenkontroll innebär. Lena svarar att ett 

exempel är att vissa uppgifter alltid ska finnas dokumenterade i en 

genomförandeplan. Vid en egenkontroll går exempelvis 

enhetschefen igenom att enhetens genomförandeplaner innehåller 

korrekta uppgifter, det ska även kontrolleras att en egenkontroll är 

genomförd.  

 

§ 9 Delegation enligt LVM samt förordnande enligt LVU  

och lagen om placering av barn i skyddat boende 

Rådet lägger ärendet till handlingarna.  

 

§ 10 Revidering av Skarpnäcks stadsdelsnämnds  

Delegationsordning 

Rådet lägger ärendet till handlingarna.  

 

§ 11 Medborgarförslag om basketplan i Bagarmossen 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 12 Medborgarförslag om fågelmatning vid Brotorp 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag och lyfter att det var 

ett väldigt positivt svar.  

 

§ 13 Medborgarförslag om skateboardramp  

Magnebergsparken/Dalgärdet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 14 Medborgarförslag om ändring av mått på  

beachvolleybollplan 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 15 Skrivelse om Lagen om vård av missbrukare i vissa  

fall (LVM) Svar på skrivelse från Lena Kling (L), Gunnar Caperius  

(C) och Kristina Lutz m.fl. (M) 
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Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 16 Stockholms stads kemikalieplan 2025-2031 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet är eniga om att det är väldigt viktiga och intressanta frågor 

som lyfts.  

 

De framhåller att detta i hög grad är en fråga som berör äldre och 

hade gärna sett ett starkare äldreperspektiv. Inom äldreomsorgen 

används mycket förbrukningsvaror och det är viktigt att krav finns. 

Speciellt eftersom de äldre överlämnat bestämmandet kring inköpen 

till någon annan.  

 

§ 17 Riktlinjer för ansökan och placering i förskola och  

pedagogisk omsorg i Stockholms stad 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 18 Motion om att säkerställa att barn med autism inte  

hamnar i kläm mellan stad och region 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 19 Motion om kartläggning och uppsökande  

verksamhet för personer med funktionsnedsättning  

som varken arbetar eller studerar 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 20 Parkeringsplan och reviderade  

parkeringstaxeområden. Antagande Investeringar  

för införande av nya parkeringsavgifter.  

Genomförandebeslut 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet konstaterar att lika mycket som det är ett kraftfullt instrument 

att minska bilismen kan det även bidra till minskad delaktighet och 

samvaro för de som är beroende av bil för att kunna ta sig. Rådet 

saknar ett perspektiv för de äldre eller andra som kan ha svårt att gå. 

De lyfter även att det skulle kunna leda till ofrivillig ensamhet.  

 

En rådsmedlem lyfter Vårdcentralen i Bagarmossen som exempel, 

där man många gånger behöver parkera långt bort för att sedan gå 

dit. 

 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 5 (6)  

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

En rådsmedlem lyfter problematiken med datumparkering som hade 

kunnat kortas ner med två månader.  

 

§ 21 Remiss av motion om att omgående etablera en ny  

återvinningscentral i västra Söderort, KS 2025/426 

Kontorsyttrande som svar på remiss från  

kommunstyrelsen  

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 22 Ej verkställda beslut, kvartal 1 2025 

Rapportering till IVO kvartal 1 2025 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.  

 

§ 23 Månadsrapport 

Inte färdigställd vid sammanträdet.  

 

Rapporter 

En rådsmedlem informerar om ett samverkansmöte mellan KPR, 

SPR och region Stockholm. Det var ett väldigt informativt möte och 

intressanta förslag från Nacka, Huddinge och Tyresö presenterades.  

Han ger som exempel att de har vårdcentraler där man kan träffa 

både läkare och biståndshandläggare och att deras råd har inflytande 

även i frågor som berör vård. Rådet diskuterar att sådant blir mer 

knepigt i Stockholm då det är så mycket större och samverkan inte 

kan ske på samma sätt. Lena berättar att förvaltning har samarbete 

med vårdcentralerna men instämmer i att förutsättningarna ser 

annorlunda ut i en större stad.  

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

Områdeschef Susanne Hollander ansluter till mötet för att informera 

om biståndsbeslut och hur handläggningen går till.  

 

Susanne informerar om grunderna, att biståndshandläggare måste 

utgå från socialtjänstlagen, regelverk, riktlinjer och andra interna 

dokument. Hon berättar att nya ärenden kan komma från bland 

annat sjukhus eller ”äldre direkt”.  

 

En rådsmedlem frågar om ramtid och hur det fungerar. Susanne 

förklarar att en insats kan ta lite olika lång tid olika dagar och att det 

är för att skapa flexibilitet i detta som ramtiden finns. Detta är för 

att behovet ska avgöra hur lång tid insatserna tar och att det inte ska 

bli för statiskt. Vidare förklarar hon att det som äldre ansöker om 

och får beviljat är olika insatser och ramtid inte innebär att man kan 

få ersatt tid om någon insats går fortare att utföra. Man kan heller 
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inte byta ut en insats som hjälp med måltid mot exempelvis 

promenad. 

 

En rådsmedlem lyfter att hon ser ett behov att ökad kunskap om 

anhöriga hos biståndshandläggare. Hon förklarar att vid ett 

hembesök kan informationen från biståndshandläggare bli väldigt 

fyrkantig och därmed också upplevas som nedslående. Lena och 

Susanne förklarar att biståndshandläggare ska ge information om 

insatser som finns men att det är väldigt viktigt att handläggarna 

förstår och har kunskap om den sköra situationen den anhöriga 

befinner sig i. Susanne berättar att förvaltningen har två 

anhörigkonsulenter och att de även kan följa med på hembesök. 

Susanne instämmer i problemen som lyfts och meddelar att hon ska 

ta det med sig.  

  

 

Balanslista  Sammanträde  

Besök på KTC samt information kring 

god och nära vård 

Oktober 

Träffa samverkande sjuksköterska Oktober  

Information om 

verksamhetsuppföljning och resultat  

Höst 2025 

Träffa presidiet/gruppledarna November  

Bjuda in stadsmiljö  Höst 2025 

Punkterna på balanslistan fylls på utefter önskemål från rådet samt 

förvaltningens planering. 

 

Justeras med elektronisk signatur: 

 

Clarence Kopparberg 

 

Elisabet Larsson 

 

Sekreterare Emma King 


